

'Toonies for Irina' Fundraiser

Wear something gray on Friday, May 31st 2019 for a 2\$ donation!



VIA EMAIL

Dear Sir/Madam:

We are reaching out to you to bring awareness to our precious Irina's foundation, *Poppies for Irina*, benefiting the *Montreal Children's Hospital*.

Irina Skarakis suddenly passed away on July 3, 2016 of a very aggressive brain tumour known as Glioblastoma Multiforme. She was about to turn 4 years old. To honour her memory, we have made a pledge to the *Montreal Children's Hospital*, to purchase a *Single Cell RNA-Sequencing* machine valued at \$170,000. This machine is critical in the care and diagnosis of brain tumours.

With May being Brain Cancer Awareness Month, we would like to invite you to participate in a fundraiser for our cause. The students can donate \$2 and wear gray for the day in honor of Irina. The proceeds would go directly to *Poppies for Irina*.

We encourage you to visit our fundraiser page at the link mentioned below to read Irina's story and the brutal disease that took her from us so suddenly. You can also find us on Facebook.

Please do not hesitate to contact us if you require additional information.

Sincerely,

POPPIES FOR IRINA

poppiesforirina@gmail.com

<https://www.facebook.com/poppies.for.irina/>

<https://childrensfoundation.com/fundraiser/poppies-for-irina-6/>





PAR COURRIEL

Madame, Monsieur,

Par la présente, nous désirons vous faire connaître notre précieuse fondation appelée *Poppies for Irina*, aux bénéfices de l'Hôpital de Montréal pour Enfants.

Irina Skarakis est décédée soudainement le 3 juillet 2016, d'une tumeur au cerveau très agressive et connue sous le nom de Glioblastome Multiforme. Elle approchait bientôt ses 4 ans. Dans le but d'honorer sa mémoire, nous nous sommes engagés auprès de l'Hôpital de Montréal pour Enfants, à ramasser la somme dans le but de se procurer l'appareil de séquençage de l'ARN monocellulaire. Cet appareil est évalué à 170 000 \$. Cet appareil est crucial dans le processus de diagnostic et de traitement des tumeurs cervicales pédiatriques.

Avec le mois de mai, soit le mois de la conscience du cancer du cerveau, nous aimerions vous inviter à participer à notre levée de fond pour la cause. Les élèves pourraient ainsi faire un don de 2 \$ et porter du gris pour la journée dédiée en l'honneur d'Irina. La somme recueillie ira directement aux bénéfices de la fondation *Poppies for Irina*.

Nous vous encourageons à visiter notre site d'Internet ci-bas mentionné vous permettant ainsi de connaître l'histoire d'Irina et mieux comprendre cette brutale maladie qui nous a si soudainement enlever notre petite fille. Vous pouvez également nous joindre sur Facebook.

N'hésitez pas à nous contacter pour toute information supplémentaire jugée pertinente.

Bien à vous,

POPPIES FOR IRINA

poppiesforirina@gmail.com

<https://www.facebook.com/poppies.for.irina/>

<https://childrensfoundation.com/fundraiser/poppies-for-irina-5/>

